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Vragen van de fractie van de PvdA aan het college van burgemeester en wethouders (ingezonden op 16 
februari 2024). 
 
Anderhalf jaar geleden heeft de PvdA n.a.v. vragen en problemen bij tennisverenigingen vragen gesteld 
over de sportverenigingen. Daarop kregen wij de belofte van een over-all onderzoek over alle 
sportverenigingen in Waterland: de stand van zaken over huur, subsidies, wensen, toekomstscenario’s, 
etc. Belangrijk daarbij was ook de vraag hoe het gaat met de ruimteverdeling op het Sportpark Markgouw. 
Wat willen alle clubs en wat is er nodig, aan de hand van de ledenaantallen? We wachten nog steeds op 
dit onderzoek. 
 
Vraag 1 
Wanneer komen de resultaten van het onderzoek? 
 
Vraag 2 
Welke afspraken liggen er per vereniging met de gemeente?  
En welke activiteiten voeren de verenigingen uit waar de gemeenschap voordeel bij heeft, zoals de 
naschoolse opvang bij de atletiek en de opvang van jongeren bij de hockey ? 
 
Vraag 3 
De hockeyvereniging heeft nadrukkelijk contact gezocht met de gemeente over hun financiële zaken en 
over een uitbreiding van velden op termijn. Kunt u gehoor geven aan deze oproep tot communicatie? Wij  
hebben ze gevraagd meer scenario’s uit te werken, zodat de mogelijkheden afgewogen kunnen worden. 
Kunt u met hen deze scenario’s op korte termijn doornemen, zodat er spoedig een plan kan ontstaan om 
de hockeyclub gezond te houden? Kunt u hierbij ook de mogelijkheden bespreken tot uitbreiding? 
 
Vraag 4  
De honkbalvereniging zou misschien fuseren met een honkbalvereniging in Amsterdam? Klopt dit? Wat is 
de stand van zaken? Is er contact met de honkbalvereniging over dit onderwerp gezien het ruimtegebrek 
op het sportpark? 
 
Vraag 5 
Op het sportpark staat veel rommel: stenen, zandhopen, afval, bouwmaterialen, afzetlinten en ook 
werktuigvoertuigen.  Wat is de reden dat al deze materialen er al tijden liggen? Wanneer wordt het 
sportpark weer netjes gemaakt?  
 
 



 
Vraag 6 
Het schijnt dat deze ‘rommel’ ook schimmige, onreglementaire activiteiten aantrekt. Hoe gaat u er voor 
zorgen dat criminaliteit op deze plek voorkomen wordt?  
 
Vraag 7 
Er zijn tijdelijke woningen als mogelijkheid bedacht op de parkeerplaats van Sportpark Markgouw. Hoe 
verhoudt zich dit tot het ruimtegebrek dat ontstaat n.a.v. de wensen van de voetbal voor een extra veld, 
de hockey voor een extra veld en de overige wensen van de sportclubs? 


